
Protokół nr 17/VIII/2020

z obrad XVII sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 23 kwietnia 2020 roku.

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14:00
Zakończenie obrad – godz. 16:00 w dniu 24 kwietnia 2020r. 

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

Zdalne obrady sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie zwołano zgodnie z art. 15zzx
ust.  1  i  2   ustawy  z  dnia  2  marca  2020r.  o  szczególnych  rozwiązaniach  związanych  z
zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz
wywoływanych nimi sytuacji kryzysowych (tekst jednolity Dz.U. z 2020 poz. 374 z późń.
zm.) na platformie i-posiedzenia.

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, oraz
radca prawny Marcin Skalski. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje radnych:
Romana Olszewskiego oraz Krystiana Sadowskiego.

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 13 radnych. Listy obecności radnych i
sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

.1 Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

.2 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 - referuje

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2032 -

referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia 19 marca 2019r. w sprawie określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie
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odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty – referuje Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy Trąbki Wielkie;

.5 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/32/2019 Rady Gminy Trąbki Wielkie z

dnia  29  stycznia  2019r.  w  sprawie  określenia  szczegółowego  sposobu  i  zakresu

świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli

nieruchomości  z  terenu  Gminy  Trąbki  Wielkie  i  zagospodarowania  tych  odpadów  w

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami

komunalnymi – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.6 Podjęcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVI/196/2016 Rady Gminy Trąbki

Wielkie  z  dnia  30  sierpnia  2016r.  w sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości

opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli

nieruchomości  położonych  na  obszarze  Gminy  Trąbki  Wielkie  –  referuje  Pan  Błażej

Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.7 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zakup  nieruchomości  w  obrębie

geodezyjnym Czerniewo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.8 Podjęcie  uchwały   w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

.9 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,

restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku  wpisanym  do  rejestru  zabytków,

położonym na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy

Trąbki Wielkie;

.10 Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Ad 1 Sprawy regulaminowe:

-  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

-  Zatwierdzenie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Brak uwag.

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad.

W głosowaniu udział bierze 13 radnych. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów przyjęła przedstawiony porządek ob-

rad.

/Szczegółowy przebieg glosowania stanowi załącznik do protokołu/ 
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Ze względu na problemy techniczne Przewodniczący Rady Gminy ogłosił 10 min. przerwy.

Po  przerwie  -  obecnych  13  radnych.  Brak  Radnego  Romana  Olszewskiego  i  Krystiana
Sadowskiego. 

Ad 2.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2020 -
referuje Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

 /Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy - odczytała zmiany ujęte w uchwale.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał,  czy są pytania do przedstawionych zmian budżetu
Gminy.
Radny Marian Płotka – zwrócił uwagę, że zmiany dokładnie zostały omówione na wczoraj-
szym posiedzeniu Komisji Wspólnej. 

Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  nr  XVII/143/2020  w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  3.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na lata
2020-2032 - referuje  Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy.
/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pani  Zofia  Gorzyńska  Skarbnik  Gminy –  odczytała  objaśnienie  stanowiące  złącznik  do
wieloletniej prognozy finansowej. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 
Następnie odczytano treść uchwały.
Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XV/144/2020 w w/w spra-

wie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr IV/42/2019 Rady Gminy Trąbki

Wielkie  z  dnia  19  marca  2019r.  w  sprawie  określenia  metody  ustalania  opłaty  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – Uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. Zwrócił uwagę, że

uchwała ta, jest uchwałą bardzo trudną do podjęcia. Podziękował za wszystkie wskazówki

radnych, które wpływały do wczoraj do późnego wieczora w przedmiotowej sprawie. Kolejno

przedstawił, że w całym system objętych jest 9 tysięcy 100 mieszkańców natomiast gmina

liczy około 11 tysięcy mieszkańców więc jest spora różnica. Projekt obecnej uchwały zakłada

uszczelnienie  tego  całego  systemu.  Chcemy  zweryfikować  naszych  mieszkańców  pod

względem  prawdomówności  w  złożonych  w Urzędzie  Gminy  deklaracjach.  Wójt  Gminy

odczytał  kolejno  propozycję  stawek  na  osobę  w  danym  gospodarstwie  domowym  z

uwzględnieniem ilości osób w gospodarstwie. 

Do wskazanych stawek za odbiór odpadów komunalnych, według przygotowanego projektu

uchwały,  celem uszczelnienia  systemu,  będzie brane również pod uwagę zużycie  wody w

danym okresie  na  jedną  osobę.  Jeżeli  w danym gospodarstwie  domowym  w przeciągu  6

miesięcy  zużyje  się  więcej  aniżeli  4  m3  wody  na  osobę  miesięcznie  to  będzie  należało

dokonać dopłatę.  Tę dopłatę będzie należało wnosić odpowiednio do 30 listopada danego

roku oraz 30 maja danego roku. Miesięcznie stawka ta jednak nie powinna przekroczyć kwoty

144 zł. Wójt prosi o podjęcie uchwały.

Przewodniczący Rady Gmi  ny – spytał, czy są pytania. 

Radny  Jan  Selka –  zapytał,  czy  przy  cmentarzach  nie  należy  wykreślić  pojemników  w

przedziale 110 – 240 l. Radny uważa, że te pojemniki nie będą miały racji bytu. 

Wójt  Gminy -  poinformował,  że  różne  jest  zapotrzebowanie  jeżeli chodzi  o  pojemność

pojemników w zależności od cmentarzy. Proponuje, aby to zostawić, a jeżeli parafie nie będą

chciały skorzystać to przecież w niczym nie to nie szkodzi.

Radna  Justyna  Perka –  powiedziała,  że  mieszkańcy  czują,  że  przyjęta  metoda  jest

niesprawiedliwa. Osoby, które są opomiarowane będą płacić więcej a osoby na ryczałcie nie

będą tej dopłaty wnosić.

Wójt Gminy - w przeciągu trzech miesięcy planujemy około 150 osób będących na ryczałcie

opomiarować. Opłata między innymi też dlatego jest wyższa, gospodarstwa na ryczałcie mają

stawkę 29 zł. a opomiarowane mają stawkę 24 zł. 

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której radna Justyna Perka stwierdziła,

że nie powinno być tak, że rodziny wielodzietne, powyżej 5 osób nie będą już kontrolowane

pod względem ilości zużycia wody. 

Kolejno  Radna  Justyna  Perka -  podała,  że  Regionalna  Izba  Rozrachunkowa  w Gdańsku

stwierdziła, że jest niezgodne z ustawą, aby stawkę za wywóz odpadów komunalnych łączyć

z limitem zużycia wody.   

Następnie odczytano treść uchwały.
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Przewodniczący Rady Gminy – powiedział, że rozumie, że ten próg w sprawie ilości osób w

gospodarstwie domowym został zwiększony. Proszę odnieść się do opinii Polskich Wód. 

Wójt Gminy - obecnie procedujemy uchwalę dotyczącą odbiorów odpadów komunalnych, my

nie wskazujemy ograniczenia zużycia  wody,  odnosimy się tylko kontrolnie  do ilości osób

zamieszkałych w danej posesji. Ta ilość zużytej wody, która przyjmujemy - 4 m3 na osobę

miesięcznie - wskazuje tylko dla kontroli o ilości osób zamieszkałych w danej posesji. 

Radna Justyna Perka - odczytała opinię RIO

Radca  Prawny Marcin  Skalski -  jeżeli  jest  to  rozstrzygnięcie  RIO,  musiałbym  się  z  tym

zapoznać. Nie wiem w jakiej sprawie zostało ono wydane. Nie potrafię bez dokumentacji w

sprawie wydać opinii prawnej w tym zakresie.

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja, w trakcie której Przewodniczący Rady Gminy

zwrócił uwagę, że dużo było rozmów na temat tej uchwały. Zwrócił uwagę, że radna Justyna

Perka  zgłosiła  formalny  wniosek,  który  wymaga  przeanalizowania  jeżeli  chodzi  o  uwagi

Regionalnej  Izby  Obrachunkowej.  Uważa,  ze  należy  z  należytym  staraniem  podejść  do

podjęcia tej uchwały i w pierwszej kolejności dobrze ją przeanalizować i omówić. Proponuje,

aby podjęcie uchwały przełożyć najdalej do poniedziałku do dnia 27.04.2020r. stwierdzając,

że  dłużej  nie  możemy  tego  przekładać.  Rada  musi  podjąć  uchwałę  w  jak  najszybszym

terminie. 

Wójt Gminy – stwierdził, że jest to dobra propozycja. Jeżeli jest taka potrzeba, to możemy

zrobić przerwę do jutra w sesji Rady Gminy.

Radny Jan Selka – uważa, że były prowadzone dyskusje na temat tej uchwały i należy przejść

do przegłosowania projektu. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się do Radnego Jana Selki i zapytał, czy jest w stanie

odpowiedzieć na pytanie Radnej Justyny Perka. 

Radny Jan Selka – uważa, że cały czas prowadzone były rozmowy w sprawie przedmiotowej

uchwały i temat został omówiony, nikt tego nie zgłosił. 

Przewodniczący Rady Gminy – powtórzył pytanie do Radnego Jana Selki, czy jest w stanie

udzielić odpowiedzi radnej Justynie Perce na zgłoszony wniosek. 

Radny Jan Selka -  poinformował,  że nie,  dodał  że  nie  ma żadnych  przeciwskazań co do

ogłoszenia przerwy. 

Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił  się do mecenasa  z zapytaniem,  czy w przypadku

ogłoszenia przerwy w sesji,  mecenas jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie dzisiaj.
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Radca  prawny  Marcin  Skalski  -  poinformował,  że  dzisiaj  nie  może  abstrakcyjnie

odpowiedzieć  Pani  Radnej,  ponieważ  nie  widział  tych  dokumentów,  nie  zna  tej  sprawy.

Dodał, że gdyby widział dokumenty to mógłby się wypowiedzieć w tej sprawie.  

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zapytał,  czy  rada  może  zmienić  porządek  obrad  nie

podejmując tej uchwały w dniu dzisiejszym ale tylko przejść do głosowania nad pozostałymi

uchwałami porządku obrad.

Radca prawny Marcin Skalski – prosi o ogłoszenie 5 minut przerwy,  aby móc sięgnąć po

podstawę prawną ze statutu Gminy, na którą można się powołać aby podjąć dalsze kroki.   

Ogłoszono 5 minut przerwy.

Po przerwie 

Obecnych 13 radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy - podał,  że zgodnie z art.  55 punkt 2 statutu Gminy Trąbki

Wielkie,  na  wniosek  Przewodniczącego  obrad  bądź  radnego,  Rada  może  postanowić  o

przerwaniu  sesji  i  kontynuowaniu  obrad  w  innym  wyznaczonym  terminie  na  kolejnym

posiedzeniu tej samej sesji. Zaproponował, aby przerwać dzisiejsze obrady, i nie podejmować

przedmiotowej uchwały jeżeli wystąpiły w tej kwestii wątpliwości. Kolejno zwrócił się do

Pana mecenasa,  czy będzie w stanie ustosunkować się do zgłoszonej uwagi radnej Justyny

Perki do jutra do godziny 14:00.

Radca Prawny Marcin Skalski  - poinformował, że oczywiście, jeżeli zostanie udostępniony

dokument, na który powołuje się Pani Radna to jak najbardziej. 

Przewodniczący Rady Gminy - poddał pod głosowanie powyższą propozycję. 

Zapytał, kto jest za ogłoszeniem przerwy w obradach do jutra do dnia 24 kwietnia 2020r. do

godziny 14:00

W głosowaniu udział bierze 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów przyjęła propozycję Przewodniczącego

Rady Gminy. 

/Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

24 kwiecień 2020r. godz. 14.00 po przerwie 

Przewodniczący  Rady  Gminy –  otworzył,  po  przerwie,  obrady  sesji  witając  wszystkich
obecnych  i  stwierdził,  na  podstawie  odczytanej  listy  obecności,  brak  radnych Romana
Olszewskiego i Krystian Sadowski.
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W sesji ponadto uczestniczą: Wójt Gminy Błażej Konkol, Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska,
oraz radca prawny Marcin Skalski. 

Ustawowy skład Rady Gminy Trąbki Wielkie wynosi 15 radnych. Listy obecności radnych
stanowi załącznik nr 1do protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy – oddał glos Wójtowi Gminy celem ponownego przedstawienia

potrzeby podjęcia  uchwały i  rozwiania  wątpliwości  radnym,  które zgłosiła  przed przerwą

radna Justyna Perka. 

Wójt Gminy - ponownie uzasadnił potrzebę podjęcia przedmiotowej uchwały. Poinformował,

że  projekt  uchwały  został  jeszcze  bardziej  dopracowany  od  wczorajszego  dnia.  Radni

otrzymali nowy projekt w wersji elektronicznej w dniu dzisiejszym. Ponownie zwrócił uwagę,

że uchwała ta jest tak przygotowana, aby uszczelniła system poboru opłat.  Oddał głos radcy

prawnemu.

Radca prawna Marcin Skalski - nawiązując do zgłoszonego wniosku  przed przerwą w dniu

wczorajszym, podał, że zapoznał się ze sprawą zgłoszona przez radną Justynę Perkę. Aby

rozwiać wątpliwości Radnej podał, że te wątpliwości, które powstały,  wiązały się z opinią

RIO  w  sprawie  uchwały  Gminy,  gdzie  RIO  zakwestionowała  wprowadzenie  w  uchwale

powiązania poprzez wprowadzenie minimalnego zużycia wody na osobę, w uchwale Gminy

Trąbki Wielkie  sformułowanie dotyczące minimalnego zużycia wody się nie pojawia. Dla

nas jest to kryterium pomocnicze.  Ustalenie prawdziwego zużycia wody na terenie Gminy

daje  nam  możliwość  prawidłowego  wykrycia  ilości  osób  zamieszkujących  dane

gospodarstwo.

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał Radną Justynę Perkę, czy wyjaśnienie mecenasa jest

wystarczające i rozwiewa wątpliwości.

Radna Justyna Perka – przyznała, że mecenas jasno to wyjaśnił i rozwiał jej wątpliwości.   

Wójt Gminy – dodał, że projekt uchwały, który radni mieli wczoraj zmienił się jedynie pod

względem  legislacyjnym,  jest  czytelniejszy,  jasny  i  przejrzysty.  Podał,  że  został

wyszczególniony paragraf  2  a  paragraf  3  został  zmodyfikowany.  Zgodnie  z  wczorajszym

wnioskiem Rady Gminy dołożony został zapis, że jeżeli stawka będzie wyższa niż 140 zł to

nie może tego przekraczać tej kwoty.  

/do obrad sesji dołączył Radny Roman Olszewski/ 

Przewodniczący  Rady  Gminy -  zapytał,  czy  do  projektu  uchwały,  przed  chwilą

przedstawionej, są pytania.

Radny  Rys  zard  Budzyński -  dodał,  że  na  temat  zużycia  wody  ma  bardzo  dużą  wiedzę,

ponieważ od siedmiu lat zajmuje się spisywaniem liczników zużycia wody i jest przekonany,
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że  jeżeli  Rada  Gminy  przyjmie  zużycie  wody  4m3  na  osobę  to  nie  powinno  zostać  to

kryterium przekroczone.  Dodał,  że  jeżeli  doszłoby  do  tego,  że  zostałoby to  kryterium w

jakimś gospodarstwie przekroczone, to dla Gminy będzie to wyraźny sygnał i będzie mogło to

dać  do  zastanowienia  jeżeli  spojrzy  na  wskazaną  ilość  osób  zamieszkujących  posesję  w

złożonej do Urzędu Gminy deklaracji.   

Przewodniczący Rady Gminy -  zwrócił  się  do  Wójta  Gminy wskazując,  że  Wójt  Gminy

wskazuje, że  w systemie brakuje 1808 osób, zapytał co Gmina zrobiła, aby sprawdzić co się

stało z tą różnicą. 

Wójt Gminy – podał, że  Gmina ma deficyt ponad 1700 osób. Można tu przyjąć, że osoby

wyjechały za granicę lub zamieszkują w innej gminie. Dodał, że Gmina nie mamy uprawnień,

aby to sprawdzić. Dodał, że teraz, wprowadzając kryterium zużycia wody, będzie widać, ile

tej wody się zużywa w danym gospodarstwie. Kolejno nawiązując do wypowiedzi Radnego

Ryszarda  Budzyńskiego  w  kwestii  ilości  zużycia  wody,  gdzie  proponował  w  pierwotnej

wersji uchwały 3m3, a po komisjach Rada Gminy ustaliła 4 m3 na osobę -  uważa, że taką

barierę  zużycia  wody trudno będzie  przekroczyć.  Wójt  uważa,  że  połączenie  tych  dwóch

kryteriów ze sobą, przy odbiorze odpadów komunalnych, pozwoli Gminie uszczelnić system.

Dodał, że nie wie, jak duże będzie to uszczelnienie, ale chociażby niech to będzie 10 - 20 %

to zawsze będzie jakiś sukces. Prosi o podjęcie przygotowanego projektu uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy – podał, że generalnie ustawodawca pozwala na łączenie ze

sobą kryteriów. 

Wójt Gminy - zwrócił uwagę, że większość mieszkańców, tam, gdzie jest już kanalizacja, ma

odrębne wodomierze do podlewania ogródków. Dodał, że kto nie ma odrębnego licznika do

podlewania  ogrodów  to  można  zainstalować  taki  odrębny  liczniki  -  ZGKiM  w  sposób

odpłatny udostępnia liczniki do pomiaru wody a Gmina  będzie miała system uszczelniony. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos. 

Radny Jan Selka - nawiązał  do zbudowanej sieci kanalizacyjnej  w aglomeracji  Sobowidz,

Przewodniczący Rady Gminy przerwał wypowiedź Radnego Jana Seki zwracając radnemu

uwagę, że prosi o konkretne zapytania w sprawie omawianej  uchwały.  Prosi o wskazanie

uwag do projektu tej uchwały. Podał, że  inne tematy należy zgłaszać w wolnych wnioskach. 

Radny Jan Selka - podziękował za udzielenie głosu. 

Przewodniczący Rady Gminy -  zapytał  powtórnie,  czy ktoś  ma  jeszcze  jakieś  pytania  do

uchwały. Brak pytań. 
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Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

/Uwaga systemu: i-sesja nie może przejść głosowania w związku z brakiem oddania głosu

przez  Radnego  Romana  Olszewskiego.  Radny  bierze  udział  w  obradach,  ale  z  przyczyn

technicznych,  słaby  zasięg  Internetu,  musi  zostać  w  systemie  e-sesja  zaznaczony  jako

nieobecny – system inaczej nie przepuści głosowania uchwały/ 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XVII/145/2020 w

w/w sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

/Obrady sesji opuścił Radny Wiesław Keler/ 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/32/2019 Rady Gminy Trąbki

Wielkie z dnia  29 stycznia 2019r. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu

świadczenia  usług  w  zakresie  odbierania  odpadów  komunalnych  od  właścicieli

nieruchomości  z  terenu Gminy Trąbki Wielkie  i  zagospodarowania tych odpadów w

zamian  za  uiszczoną  przez  właściciela  nieruchomości  opłatę  za  gospodarowanie

odpadami komunalnymi – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – Uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. Podał, że uchwała ta

określa jakie odbieramy odpady komunalne i w jakich ilościach. Oprócz odbioru odpadów

komunalnych z naszych posesji  jest  możliwość zawiezienia  odpadów na PSZOK - należy

oczywiście  je  posegregować w innym nie  będą przyjmowane.  Dodał,  że  załącznikiem do

uchwały jest regulamin funkcjonowania PSZOKU. Kolejno zgłosił,  aby w tym załączniku

nanieść zmianę a mianowicie PSZOK w sobotę będzie czynny do godziny 16:00 a nie do

15:00 tak jak jest w projekcie. Proszę o naniesienie tej zmiany. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych  podczas  głosowania  było  13  radnych  -  Radny  Roman  Olszewski  –  w  danym

momencie nieobecny. 

Rada Gminy Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę nr XVII/146/2020 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.
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Ad 7.  Podjęcie  uchwały  w sprawie zmiany uchwały  nr XXVI/196/2016  Rady Gminy

Trąbki  Wielkie  z  dnia  30  sierpnia  2016r.  w  sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o

wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez

właścicieli nieruchomości położonych na obszarze Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały podając, że istotna

zmiana  która  została  wprowadzona  do  tego  projektu  uchwały  dotyczy  podania  stan

wodomierza lub wodomierzy (w zależności od ich ilości w danym gospodarstwie domowym)

w dniu składania deklaracji. Oczywiście przy składaniu deklaracji będzie należało wskazać

informacje o ilości osób zamieszkujących dana posesję. Projekt uchwały jest powiązany z

wcześniejszą uchwałą, którą rada podjęła a dotyczącą określenia metody ustalania opłaty za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  oraz  ustalenia  stawki  opłaty.  Prosi  o  podjęcie

uchwały.

Przewodn  iczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. 

Radny  Władysław  Kanka –  zapytał,  kto  ostatecznie  wyliczy  cenę  za  odbiór  odpadów

komunalnych dla danej posesji. Kto wyliczy tę stawkę. 

Wójt Gminy - każdy sam musi wyliczyć stawkę na mieszkańca oczywiście stawka ta będzie

zweryfikowana przez pracownika Urzędu Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy - zapytał, czy deklaracja elektroniczna różni się od tej w wersji

papierowej.

Wójt Gminy - poinformował, że nie. Deklaracje te się niczym nie różnią. 

Radny   Sławomir Mazurek - zapytał, o procedurę montażu drugiego licznika, czy ktoś wskaże,

gdzie ma zostać on zainstalowany. Jak to będzie wyglądało.

Radny  Ryszard  Budzyński –  poinformował,  że  w  pierwszej  linii  należy  zwrócić  się  do

ZGKiM o zgodę na założenie takiego licznika. We wniosku są do wyboru dwa warianty. Po

uzyskaniu zgody od Kierownika ZGKIM, i kolejno po zamontowaniu takiego licznika zgłasza

się to do ZGKiM i ktoś z pracowników ZGKiM przyjeżdża i dokonuje odbioru technicznego

takiego licznika.

Przewo  dniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w powyższym temacie.

Pytań nie zgłoszono.  

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.
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Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę nr XVII/147/2020 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości w obrębie

geodezyjnym Czerniewo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały.  Przypomniał,  że

temat  był  omawiany  na  poprzednich  komisjach.  Chodzi  o  zakup  działki  położonej  w

Czerniewie  w  drodze  pierwokupu.  Gmina  już  uiściła  część  wpłaty,  została  do  zapłaty

pozostała część.  Tak jak wcześniej  Wójt mówił,  cena jest  atrakcyjna dlatego też taka jest

decyzja,  aby Gmina  działkę  tę  nabyła.   Ponownie  Wójt  zaznaczył,  że  została  do  zapłaty

pozostała cześć kwoty. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych. 

Rada Gminy Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę nr XVII/148/2020 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad  9.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  odstąpienie  od  obowiązku

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej – referuje

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – Uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 
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Rada Gminy Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę nr XVII/149/2020 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie,

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków,

położonym na terenie Gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy

Trąbki Wielkie.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych.

Rada Gminy Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  podjęła  uchwałę nr XVII/150/2020 w w/w

sprawie. /Szczegółowy przebieg głosowania stanowi załącznik do protokołu/.

Ad 11. Zamknięcie sesji zwyczajnej.

Przewodniczący  Rady  Gminy -  zamknął  XVII  zwyczajną  sesję  Rady  Gminy,  dziękując
wszystkim za czynny udział. 

Wójt  Gminy -  podziękował  radnym  za  pracę  nad  uchwałami  oraz  pozdrowił  Radnego
Romana Olszewskiego, który uczestniczył w obradach z przerwami ze względu na problemy
techniczne. 

Sporządziła: Przewodniczący Rady Gminy:

Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji,
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XVII/143/2020 – XVII/150/2020
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